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Along with HTML5 Boilerplate's rock solid commitment to cross-browser consistency, H5BP brings you delicious documentation, a site optimizing build script, and a custom boilerplate builder. In addition to this, we now support lighttpd, Google App Engine, and NodeJS with optimized server configurations (along with Apache, Nginx, and IIS)and we've reduced the overall size of the published boilerplate by 50%.
随着HTML5的样板对跨浏览器一致性的坚决支持，H5BP为您带来优秀文档，优化构建脚本网站，和自定义样板建设者。除了这个，我们现在支持的lighttpd，谷歌应用程序引擎，优化服务器配置的NodeJS（以及与Apache，Nginx，和IIS），我们已经减少了已发表样板总体规模的50％。

Quickly look up the why of everything you see.

快速查找原因
DOCS!

文档！
We now have rather comprehensive documentation, contributed by the community and designed/implemented byMickael Daniel. You can add to it yourselves if you like.

我们现在有比较全面的文档，这些是由社区提供的，并由迈克尔丹尼尔设计和实施。如果您喜欢，您可以自行添加。

Feel free to dig in if you're all WTF over a particular bit of code. We likely have already documented what is going on and why it's a good idea. Some pages you'll enjoy the read through: The Markup, The Style, Make It Better, and Getting Started. We also now have several videos to walk you through this stuff. 
如果你对一段特定代码非常了解，那么尽情钻研吧。我们可能已经记录了它的过程和优势所在。你可能会喜欢通读一些页面：标记，风格，优化，和启动。我们现在也有一些视频来讲述这些。
Satisfy performance metrics tools like YSlow and PageSpeed easily.
容易满足性能矩阵工具，像YSlow 和PageSpeed。
BOILERPLATE BUILD SCRIPT
样板构建脚本
The Boilerplate build script is ready for prime time. You know all those site optimization tricks that Steve Souders tells you is a good idea? You're four keystrokes away from nailing a 100% on them. Now you can:
样板构建脚本在初始时间已经备好。您了解所有Steve Souders传授的网站优化技巧吗？您已经是个专家了。现在您可以：
· Combines and minifies javascript (via yui compressor)
· 组合并最小化JAVA脚本（通过yui压缩机）
· Combines and minifies CSS
· 组合并最小化CSS
· Optimizes JPGs and PNGs (with jpegtran & optipng), saving 15-50% of page weight
· 优化 JPGs 和PNGs (用 jpegtran 和 optipng)，节省页面量的15-50% 

· Removes development only code (any remaining console.log files, profiling, test suite)
· 删除开发唯一代码（所有剩余的console.log文件，分析，测试套件）
· Basic to aggressive html minification (via htmlcompressor)
· 基于高效html最小化（通过html压缩机）
· Revises the file names of your assets so that you can use heavy caching (1 year expires) without cache conflicts.
· 修改资产文件名以便使用无缓存冲突的重缓存（一年期）
· Upgrades the .htaccess to use heavier caching
· 更新.htaccess以使用更重的缓存
· Updates your HTML to reference these new hyper-optimized CSS + JS files
· 更新HTML以引用这些新的高优化CSS + JS文件
· Updates your HTML to use the minified jQuery instead of the development version
· 更新您的HTML以使用精简版jQuery而不是开发版
· Remove unneeded references from HTML (like a root folder favicon)
· 从HTML中删除不必要的引用（如根文件夹网站图标）
· build according to what environment you want: production, test or development
· 根据你想要的环境构建：生产，测试或开发
Together with the server configurations (like the .htaccess), we've seen reductions of total page weight from 120k to 30k. We guarantee A-level performance with YSlowand Google PageSpeed when using the build script along with the server configs. (Okay, maybe not "guarantee", but your parents will be really proud of you. :)
own custom boilerplate to your delight.
加上服务器配置（如.htaccess），我们已经把页面大小从120k减到30k。在使用带有服务器配置的构建脚本时，我们用Yslow和Google PageSpeed保证A级性能。 （好吧，也许不是“保证“，但你的父母会为你感到骄傲）。
自己定制的样板让你高兴。
BOILERPLATE CUSTOM

Oh hell yes. You asked for it, now you have it: a custom builder! You might have spotted Initializr by Jonathan Verrecchia. We've integrated it into the project, so now you have complete control to choose only what you want.
自定义样板
你要求的自定义生成器现在有了！你可能已经用Jonathan Verrecchia发现了Initializr。我们已经把它集成到项目中，因此现在你可以选择你想要的完全控件。
· Choose what kind of conditional classes you want: none, oldIE or all IE versions
· 选择你想要的条件类：无，旧版IE或者所有版本的IE
· Do you want handheld styles? Now you can choose!
· 你想要手持风格吗？现在你可以选择了！
· If you would like jQuery minified version, you can have it or not have javascript or jQuery all together.
· 如果您想要精简版jQuery，你可以有或没有JavaScript或 jQuery 。
· Love html5shiv? Now you can use that instead of modernizr
· 喜欢html5shiv吗？现在你可以用它代替modernizr
· Config files for IIS, Nginix or none available to choose from
· 为IIS和Nginix配置文件或无可选择
· If Google Analytics is not your thing, you can choose to not have it
· 如果Google Analytics不适合你，你可以选择不要它
Now, aside from docs, the build script, and the initializr, we've got a bunch of enhancements in the base boilerplate:
现在，除了文档，构建脚本，和initializr，我们已经有了基本样板的许多改进：
BUILD SCRIPT
构建脚本
· Massive rewrite so you can define which HTML, CSS, JS files to operate on in your configurable project.properties files. This allows you to let the build script operate on very unique folder architecture, including non-H5BP projects.
· 大规模重写，因此你可以在可配置的project.properties文件中定义要操作的HTML，CSS，JS文件。这可以让你将构建脚本在特定文件夹结构上操作，包括非H5BP项目。
· Environments are definable.
· 环境是可定义的。
· htaccess Expires headers are upgraded to 1year, as the filenames are revved
· htaccess Expires头文件升级到一年，因为文件名revved
· Added a source directory option in the build config, so your source files can be in a different directory from the final generated files (useful for other CMSes/frameworks like Django).
· 在生成的配置中添加源目录选项，因此源文件可以与最终生成文件在不同的目录中（对其他CMSes/frameworks 像Django有用）。
INDEX.HTML
· We use a protocol-relative url for the jQuery include, to prevent the mixed content warning.

· The order of <meta> tags, <title>, and charset has been documented more extensively now. TL;DR: You are safe to use the boilerplate's order of tags.

· We've shortened up the Google Analytics snippet.

· Added an ARIA role attribute to div#main. This assumes your main content goes within that container.
· 我们使用了包括jQuery的协议相关URL，以防止混合内容的警告。
· <meta>标签， <title>和字符集的秩序，已被更广泛地记录。TL;DR: 你可以安全使用样板标记的顺序。
· 我们已经缩短了谷歌分析片段。
· 增加一节ARIA角色属性到div#main。假设你的主要内容在容器内。

· IE9 doesn't get its own conditional class! Yay!
· IE9没有自己的条件类。
STYLE .CSS

· Added .focusable helper class that extends .visuallyhidden to allow the element to be focusable when navigated to via the keyboard.

· 通过键盘来导航时，添加.focusable辅助类，扩展.visuallyhidden以聚集元素。
· Anchor links are no longer reset. Basically our reset is the effectively merged with Eric Meyer's recent CSS reset update and also the HTML5 Doctor reset.

· 目标链接不再重置。我们的复位基本上是有效和最近Eric Meyer的CSS重置更新合并，HTML5医生复位。
· An unordered list within a nav element will no longer have a margin.

· nav元素内无序列表将不再有边距。
· All helper classes are now after primary styles to ensure correct overrides and not be burdened with resets.

· 所有辅助类是现在的主要样式，以确保正确的覆盖，而不负担重置。
· .visuallyhidden is no longer camelCase, as to be consistent with other classname formats.

· .visuallyhidden不再是camelCase，与其他类名格式一致。
· Updated the specificity of .visuallyhidden rule to make sure it overrides all other declarations.

· 更新.visuallyhidden规则的特殊性，以确保它覆盖所有其他声明。
· Removed reset on image elements within table cells as they look ugly alongside multiline texts. Browsers default to baseline alignment for images which works better than top alignment.

· 删除表格单元格内的图像元素复位，因为它们与多行文本一起看起来不美观。对图像来说默认浏览器基线对齐比顶端对齐更好。
· Increased margin-left on ol, to allow for 2-digit list numbers.
· 增加左边距，允许两位列表数字
· Added a print reset on IE's proprietary filters.
· 增加了对IE的专有过滤器打印重置
· Print styles no longer prints hash links or javascript links.
· 打印样式不再打印哈希链接或JavaScript链接。
· Updated sub/sup css to make them not be impacted by line-height, so now you can do sub/superscripts without worrying.
· 更新sub/sup CSS，使他们不会被线高度影响，所以现在你也可以无顾虑地做下标/上标。
PROJECT
工程
· Added a humans.txt so you can clarify authorship and tools used
· 添加humans.txt使得你可以分类作者和使用工具
· Removed YUI profiling. You probably weren't using it anyway.
· 删除YUI属性，您可能不用。
· Removed QUnit's unit tests. There is no need to ship with them, really.
· 删除Qunit的单元测试。真没必要运行。
WEBSERVER CONFIGS
网络服务器设置
.HTACCESS

· .htaccess is far more documented now. Take a read through it!
· .htaccess现在已记录完了。建议通读一下。
· Changed mimetype of .ico files to "image/x-icon".
· 改变.ico 文件的mimetype为"image/x-icon"。
· HTML Manifest files now use .appcache extension instead of .manifest, as per http://html5.org/r/5812.
· HTML证明文件使用.appcache扩展，而不是.manifest，参见http://html5.org/r/5812
· Force deflate for accept-encoding headers mangled by turtle tappers, courtesy of Yahoo!'s research
· 带有turtle tappers的接收-解码头文件的力缩小，Yahoo!研究的帮助
· We nerfed some of the directives in case you're on server withoutmod_headers. (Which is totally crazy, man)
· 我们冲撞一些指令以防您在服务器上没有mod_headers。
· Block access to .git and .svn folders.
· 块登陆到.git 和 .svn文件夹。
· Eradicating Chrome's console warning on WOFF font downloads.
· 删除在WOFF 字体下载上的Chrome警示
· More optimizations available if you set the .htaccess details up in your httpd.conf
· 如果在httpd.conf中设置.htaccess细节，就有更多优化
· .htaccess now caches .htc files
· .htaccess缓存.htc文件
· Moved all server configurations (except apache's .htaccess) over to the new html5-boilerplate-server-configs repo. Head over there if you are not using Apache.
· 移动所有服务器配置（除了apache的.htaccess）到新的html5样板服务器配置repo。如果您不用Apache，悬挂在那里。
· Updated .htaccess and mime.types for ogg formats.
· 更新.htaccess 和mime.types到ogg格式。
· Fixed regression where EOT fonts had been excluded from DEFLATE compression
· 固定复原其中EOT字体已从DEFLATE压缩中排除
· Apache version independence: Use mod_filter for compression, with fallback to AddOutputFilterByType directive for legacy versions
· Apache版独立性：使用 mod_filter来压缩，退回到继承版本的AddOutputFilterByType指令
· Added plugin/extension mime types for Safari, Chrome, Firefox
· 添加Safari, Chrome, Firefox 的plugin/extension mime types

NGINX

· Cleaned up cache expires directives.
· 清除缓存过期指令
· Now includes SVG and font formats for gzipping.
· 现在包含gzipping 的SVG和字体格式
· expires header bug fixed.
· 过期头文件bug fixed。
IIS

· Added Flash video mime types to IIS server
· 添加Flash video mime types 到 IIS server

· Fixed some mimetype weirdness that was preventing proper caching
· 固定一些mimetype weirdness以防止合适的缓冲
· Also Google App Engine, Lighttpd, and NodeJS configurations were added
· 添加Google App Engine, Lighttpd, 和 NodeJS配置
Basically a lot of great updates were made for 1.0. Here are all 220 commits since last release, brought to you by over 102 contributors. You may ask though, do I need to upgrade existing sites? Short answer: nah, you're good.
为1.0基本上作了大量更新。下面是自去年推出的超过102名投稿者的所有220款。您可能会问，我需要升级现有的网站吗？这可以简短地回答：不用。
WALK THROUGH IT WITH ME, NOW
和我一起浏览
index.html
style .css
plugins.js
script.js
robots.txt
humans.txt
.htaccess
VIDEOS
视频
·  HYPERLINK "http://html5boilerplate.com/" \l "video-getstarted" 

 INCLUDEPICTURE "http://html5boilerplate.com/img/gettingstarted-thumb.jpg" \* MERGEFORMATINET 


Ready to get started? new!
· 准备好启动了吗？ 最新！
 

· 
Intro to the Build Script
 new!
· 构建脚本简介   最新！
 

· 
Get the lowdown in 40 minutes, flat!

· 在四十分钟内了解真相！
 

· 
Dig deeper in 60 minutes

· 在60分钟内深入钻研
MAKE IT EVEN BETTER!
精益求精！
Read the docs for how to take your own boilerplate further.
Brought to you by 
Paul IrishGoogle Chrome, jQuery
 
Divya ManianWeb Opener @ Opera
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